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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli kérdés !

Dr. Schmitt Pál
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 § . alapján kérdést kívánok benyújtani dr . Pintér Sándor belügyminiszterhez

„Milyen hatással lesz a „három csapás” törvény hatálybalépése az állami költségvetésre és a
büntetés-végrehajtás intézményrendszerére?”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Országgyű lés 2010 . június 8-án fogadta el Fidesz-KDNP országgyű lési képviselő inek javaslatát a
Büntető Törvénykönyv módosításáról, amelyet a közvélemény csak „három csapás” törvénykén t
ismer. A törvény az erőszakos többszörös visszaes ők esetében kötelezővé teszi életfogytiglan i
szabadságvesztés kiszabását, ha a büntetési tétel fels ő határának kétszerese meghaladja a húsz évet .
Emellett bevezeti az un. középmértékes büntetéskiszabási rendszert, aminek nem titkolt célja, hogy a
bíróságok nagyobb számban, és hosszabb időre szabjanak ki letöltendő szabadságvesztést.

A törvény előterjesztői sem javaslatuk indokolásában, sem a parlamenti vitában nem mutatták be ,
hogy a törvény hatálybalépése feltételezhetően mennyivel fogja növelni a büntetés-végrehajtás i
intézetekben a fogvatartotti létszámot, és mindez milyen költségvetési kihatással jár .

Mindezekre tekintettet kérdezem tisztelt miniszter urat, hogy a Belügyminisztérium a fogvatartott i
létszám milyen mértékű növekedésével számol? Tervezi-e a Belügyminisztérium újabb börtönö k
építését, vagy korábban bezárt létesítmények ismételt megnyitását, vagy a már egyébként is 120 %
feletti kihasználtsággal működő bv. intézeteknek kell az esetleges többletlétszámmal megbirkóznia ?
Ehhez biztosít-e a Kormány a bv. intézetek számára pótlólagos költségvetési forrásokat ?
Összességében mekkora költségvetési többletkiadással jár a törvény hatályba lépése ?

A választ írásban kérem.

Budapest, 2010 . június . ,

Tisztelettel :

dr. Harangozó Tamás

országgyű lési képviselő
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